
PROTOKÓŁ Nr V/2007

Z obrad V-ej SESJI RADY GMINY KOŁBIEL

z dnia 02 lutego 2007 r.

Otwarcia obrad V-ej Sesji Rady Gminy Kołbiel dokonał Przewodniczący Rady
Pan Adam Rosianiec, Stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy
13 radnych na stan ogółem 15-tu, stanowi to kworum przy którym Rada może obradować i
podejmować prawomocne uchwały.

W Sesji uczestniczyli ponadto; Wójt Gminy., Zastępca Wójta.

Przewodniczący powitał przybyłych i przedstawił proponowany porządek obrad.

Proponowany porządek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Odczytanie pisma Wojewody Mazowieckiego w sprawie oświadczenia majątkowego

Pana Adama Budyty - Wójta Gminy Kołbiel.
4. Złożenie wyjaśnień przez Pana Adama Budytę — Wójta Gminy Kołbiel
5. Podjęcie uchwały w sprawie:

- wygaśnięcia mandatu Wójta Gminy Kołbiel.

obrad.

Przewodniczący zapytał Radnych czy maja uwagi lub zastrzeżenia do przedstawionego
porządku. Nikt nic zgłosił uwag lub zastrzeżeń.
Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad.
Za jego przyjęciem opowiedziało się 13 radnych, przeciw-nic było,
wstrzymujących się - nie było.



Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Realizując porządek obrad Przewodniczący Rady odczytał pismo Wojewody Mazowieckiego
w sprawie oświadczenia majątkowego Pana Adama Budyty - Wójta t iminy Kołbiel.
Załącznik nr l do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rudy Gminy odczytał treść art. 26 ust. 2 ustawy
o bezpośrednim wyborze Wójta, burmistrza i prezydenta miasta:
„Wygaśniecie mandatu w przypadkach określonych w ust. l pkt. l -7 stwierdza rada gminy, w
drodze uchwały, najpóźniej po upływie miesiąca od dnia wystąpienia przesłanek wygaśnięcia
mandatu. Przed podjęciem uchwały o wygaśnięciu montfftlw ó pr£JViSyflj V klVfJVll ffltfYffl W
ust. l pkt. 1-5, należy umożliwić Wójtowi złożenie wyjaśnień."

Rada Gminy Kołbiel w związku z art. 16 ust. 1 przedmiotowej ustawy umożliwiła wójtowi
złożenie wyjaśnień.
Złożenie wyjaśnienie stanami załącznik nr 2 do protokołu.

Po złożeniu przez Wójta wyjaśnień Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy mają
pytania w tej sprawie.

Przewodniczący udzielił głosu następującym Radnym:

Radny Pan Adam Litwinki - dla mnie osobiście to ta cała ustawa o składaniu
deklaracji majątkowych jak i szukaniu potem dziury w całym dla mnie jest bezsensu.,

podobnie jak ta o ratownictwie medycznym, która mówi. ze pacjent po wypadku ma być
odwieziony karetką na miejsce wypadku.
Te dwie ustawy są bardzo podobne. Nie widzę nad czym mamy się zastanawiać, dla mnie nie
ma problemu.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak - kontynuując ten tok, który zaczął Radny Litwiński,
rzeczywiście jak czy La się ustawy i wyjaśnienia do tych ustaw stwierdzić trzeba, że
interpretacja tych ustaw jest moim zdaniem interpretowana bardzo tendencyjnie i tak jak
gdyby po prostu komuś zależało na utrącaniu tych ludzi, którzy zostali wybrani w
demokratycznych wyborach, zyskali poparcie społeczeństwa a przez to tylko, że może
czasami z lenistwa albo z innych obiektywnych przyczyn niedotrzymali tych terminów.
Uważam, że jest to niehumanitarne , z demokracją nie mające nic wspólnego.
Jak się czyta (jeśli chodzi o Wójta) to ta uchwała, o wygaśnięciu mandatu, ma być podjęta w
terminie l m-ca, radnych w terminie 3 m-cy, także to wszystko nie trzyma się kupy. Uważam,
że powinniśmy przyjąć wyjaśnienia Wójta i należy być przeciwnym uchwale wzywającej do
ustąpienia Wójta.



Radny Pan Waldemar Kloch - istotą składania oświadczeń majątkowych jest to żeby
ukrócić dochody z nielegalnych, nieudokumentowanych źródeł. Termin złożenia tego
zeznania, czy to będzie icdeii, dwa czy pięć dm po terminie nie ma w oaóle żadnegot i J i r i
znaczenia, chodzi o to żeby to zeznanie było. Przepis, który został uchwalony nie jest

przepisem zbyt sensownym i powinien zostać zmieniany. Wydaje mi się, H ten prapis
zostanie zmieniony bo w tym brzmieniu jest bezsensu.

Radna Pani Ewa Swlderska - złożenie po terminie oświadczenia należy ocenić jako

nieistotne uchybienie przepisom, które nic powinno pociągać za sobą konsekwencji w postaci
utraty mandatu. Wysłuchaliśmy wyjaśnień Pana Wójta l wnioskuję o niepodejmowanie
uchwały o wygaśnięciu mandatu..

Radny Pan Kazimierz Urhaniak - chciałem się tylko dołączyć do tego co mówił radny

l, 2£ Sankcje 5Ą ńieW^ołńiierńe do winy. Przychylam się do wniosku radnej Swidcrskicj
o niepodejmowaniu uchwały o wygaśnięciu mandatu.

Radna Pani Leokadia Końca - myślę, że jakby ktoś chciał ukryć swoje dochody ty

pewnie przed czasem złożył by takie oświadczenie majątkowe by nic budzić mdnyuh
l ' r f i i i i , f 1 1 t i i i i i j i i M Ipodejrzeń, a jeżeli ktoś ma czyste sumienie to me przejmuje się tym oświadczeniem i myśli

„zawsze zdążę". Uważam, że bez żadnego zastanowienia się możemy głosować za

niepodejmowaniem tej uchwały.

Radny Pan Andrzej Prasuła ~ ten przepis jest w ogóle nieżyciowy. W państwie
demokratycznym w XXI w., nie może być przepisów w których człowiek składa
oświadczenie a instytucia] która jest zobowiązana do przyjęcia teeo nie informuje obywatela o

tym, że nie złożył takiego czegoś, a konsekwencję są aż tak poważne, jakby człowiek był

niewiadome jakim pfSest^ćĄ.
Według mnie konstrukcja prawna lego przepisu jest beznadziejna. W wyniku nawet natłoku

wydrań, to człowiek o takich rzeczach móul zapomnieć, jeśli jest uczciwy i nie ma nie do
ukrycia. Natomiast instytucje, które się tym zajmują w państwie demokratycznym w XXI w.,
powinny obywatelowi przypomnieć, że jest taki obowiązek.

Przewodniczący Rady -jeżeli już nie ma żadnych pytań lub uwag to przejdziemy do
punktu 5 porządku.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr V/22/2007, w sprawie wygaśnięcia
mandatu Wójta Gminy Kołbiel.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw - nie było,
wstrzymujących się - nic było.
Uchwała Nr Y/22/2007 została przyjęta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy



Wójt Gminy Pan Adam Budyta - pozwólcie, że chociaż podziękuje za takie stanowisko

choć naprawdę wierzcie ml, ̂  me jesi mi lałlltó fflflWJÓ ,0110(12 PrZIOtOWyWMOIl Sif l (\
myśląjuż wcześniej. Naprawdę trudno jest myśleć o sobie w takich aspektach, że jest się no
po prostu już skazańcem bo tak to w zasadzie wygląda według naszego prawa czy rządu, po
prostu trudno jest mi się z tym utożsamić, że rzeczywiście taką osobą jestem.
Chciałem powiedzieć tylko tyle, Ze jeżeli przyjdzie mi rzeczywiście do końca przyjąć tę karę,
to ją przyjmę i nie będę dyskutował, prawo jest prawem, mogę powiedzieć tylko tyle,
je dopóki hgde muul sprawować to slanowbko to b?d? je pełnił ra^m z wam^ jak do tej
pory, po prostu jak najlepiej.

Naprawdę dziękuję bardzo za takie przychylne /rozumienie,
uchwalenie lej uchwały.

Dziękuje bardzo.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała :

Ewa Mazek

Adam Rosłaniec


